
 

 

ARTIKEL 42 VRAGEN 

Voortuin I stand van zaken 

 

De gemeente Woerden heeft dringend behoefte aan uitbreidingsruimte voor bedrijven. 

Onderdeel hiervan is de zoektocht naar schuifruimte, maar ook lopende projecten zijn 

hiervoor belangrijk. Een voorbeeld hiervan is de ontwikkeling van Voortuin I tussen 

bedrijventerrein Polanen en de A-12. 

Dit project staat al geruime tijd op de agenda. Onlangs zijn grondwerkzaamheden 

uitgevoerd om ruimte te bieden aan een aangetroffen zeldzame slak. De CDA fractie is 

benieuwd wanneer er ruimte geboden kan worden aan de beoogde bedrijfsactiviteiten. 

Daarom de volgende vragen: 

1. Wat is de actuele stand van zaken rond de ontwikkeling van dit gebied als 

bedrijventerrein? 

2. Welke procedures moeten nog afgerond voordat de bouw van bedrijfsruimten op 

deze locatie kan starten? Welke inspanningen liggen hiervoor bij de initiatiefnemers 

en welke bij de betrokken overheden (gemeente Woerden, Provincie Utrecht en 

eventuele anderen)? 

3. Wanneer is de verwachting van het college dat de procedures noodzakelijk om bouw 

mogelijk te maken zijn afgerond? 

4. Is het college van mening dat zij alles in het werk gesteld heeft om de ontwikkeling 

van een bedrijventerrein op deze locatie met maximale snelheid mogelijk te maken?  

 

Wij zien uit naar uw spoedige beantwoording, 

Namens de CDA Woerden fractie, 

Marco Hollemans, raadslid 


